

Title (en)

FASTENING SECTION FOR WALL HANGINGS WITH INVISIBLE FINISHING.

Title (de)

VORRICHTUNG ZUR UNSICHTBAREN BEFESTIGUNG VON WANDTEPPICHEN.

Title (fr)

PROFILE DE FIXATION POUR TENTURES A FINITION INVISIBLE.

Publication

**EP 0628120 A1 19941214 (FR)**

Application

**EP 92909605 A 19920330**

Priority

- FR 9104572 A 19910415
- FR 9112951 A 19911021
- FR 9200284 W 19920330

Abstract (en)

[origin: WO9218722A1] A device is provided which allows wall coverings to be hung without the need for specific equipment even in the narrowest portions of the panels to be covered. Said device consists of a thin PVC section including a flexible fabric-gripping device (5) comprising two spaced lips (5a, 5b) lying in a single plane parallel to the bearing surface of the section (1). A tapered edge (3) forms a space to receive the edge of the fabric and a double-sided adhesive tape (13) allows the fabric to be adjusted then helps to hold it in place. Said device is particularly designed for wall hangings or the like with invisible finishing to be hung in the narrow portions of panels.

Abstract (fr)

L'invention présentée est du domaine de la tapisserie tendue. Elle permet d'appliquer cette technique sans recours à un outillage spécifique même dans les parties très étroites des panneaux à tapisser. Le dispositif selon l'invention est constitué d'un mince profilé en PVC comprenant une bavette souple de serrage du tissu (5) composée de deux lèvres espacées (5a, 5b) affleurant selon un même plan qui est perpendiculaire à la surface d'appui du profilé (1). Un chant en biseau (3) ménage un vide pour recevoir le bord du tissu et une bande adhésive double-face (13) permet d'ajuster le tissu avant son blocage définitif et contribue à ce blocage. Le dispositif selon l'invention est particulièrement destiné à la pose des tentures, murales ou autres, à finition invisible, par exemple dans les parties très étroites des panneaux.

IPC 1-7

**E04F 19/02; E04F 13/00; B44C 7/02**

IPC 8 full level

**B44C 7/02** (2006.01); **E04F 13/00** (2006.01); **E04F 13/07** (2006.01); **E04F 13/08** (2006.01); **E04F 19/02** (2006.01)

CPC (source: EP US)

**B44C 7/022** (2013.01 - EP US); **E04F 13/00** (2013.01 - EP US); **E04F 19/02** (2013.01 - EP US)

Citation (search report)

See references of WO 9218722A1

Designated contracting state (EPC)

DE ES GB IT

DOCDB simple family (publication)

**WO 9218722 A1 19921029;** DE 69223420 D1 19980115; DE 69223420 T2 19980702; EP 0628120 A1 19941214; EP 0628120 B1 19971203; ES 2112315 T3 19980401; JP H06510340 A 19941117; US 5501047 A 19960326

DOCDB simple family (application)

**FR 9200284 W 19920330;** DE 69223420 T 19920330; EP 92909605 A 19920330; ES 92909605 T 19920330; JP 50899892 A 19920330; US 13316193 A 19931215